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L E D A M O T   F O C A N T O N  WA H N S T R Ö M

O R D F Ö R A N D E   F A RM : J O A K I M  O L S S O N

§ 1 MÖTETS ÖPPNANDE 
  Mötet öppnas. 

§ 2 RAPPORT FRÅN F6 
F6 hade pizzadup i fredags efter pubrundan. De gick precis plus så det var lyckat. De har också 

it på Ut‐i‐skogen. På fre r de Gasque med Pickadoll som liveband. var dag ha

§ 3 RAPPORT FRÅN DP 
DP  har  haft  pubrunda  och  den  gick  bättre  än  normalt.  De  har  också  varit  på  V:s  PR‐kalas. 

orgon så har asparna en  korvätartävling. Im  dup med

§ 4 RAPPORT FRÅN FNOLLK 
FNollK  har  varit  på  en NollK‐utbildning. De  har  också  fått  besked  om  att  vi  kommer  få  lika 

cket pengar per studen om börjar på TM som för de som börjar på F. my t för de s

§ 5 RAPPORT FRÅN SNF 
Det har gått rykten om att duggorna i ettan skulle försvinna på grund av brist på pengar, men 

så kommer inte att ske då Cederwall skjuter till mer pengar. SNF jobbar också på att alla skall få 

sina labbpoäng snabbare. 

Niklas har varit på UU‐möte där det klagade  en hel del på att kursutvärderingar sköttes  för 

långsamt. SNF framstod dock som ett gott föredöme. På måndag inleder de sin aspning. 

s
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§ 6
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 RAPPORT FRÅN FOC 
Foc hyrde i lördags ut flipperspelen till Chalmers flippersälskap. De har också inlett samarbete 

med  föreningar  på  andra  delar  av  skolan.  De  beställda  reservdelarna  till  flippren  har  inte 

mit ännu. Foc har ocks et förslag på sektionsaktivakontrakt. kom å lagt ett eg

§ 7 RAPPORT FRÅN FARM 
FARM skall snart ha lunchföredrag med Altran och på torsdag kommer det bli ett lunchföredrag 

med Scania tillsammans med M och I sektionerna. De inledde också sin aspning i måndags och 

kommer  fortsätta  den  på  torsdag  med  en  ost‐  och  vinkväll.  De  meddelar  också  att  det 

tfarande finns biljetter kvar till CERN‐resan. for

§ 8 RAPPORT FRÅN KÄRNSTYRET 
Hiller  och  Axelsson  har  förhandlat  kontrakt med  kåren  vilket  dock  blev  odramatiskt  och  de 

kunde skriva på direkt. Kontrakten skall förhandlas om varje år. 

Hiller  skall  på  programrådsmöte  efter  detta mötet  och  ikväll  kommer  det  bli  bowling mot 

parna. as

§ 9 INSTITUTIONSRÅD TILL MATEMATISKA VETENSKAPER 
Vi behöver välja en ny  representant  i  institutionsrådet  för Matematiska Vetenskaper. Staffan 

som har posten nu skall till USA nästa år och kan därför  inte sitta kvar. Vi bestämmer att alla 

skall  höra  med  personer  de  känner  som  skall  läsa  Engineering  Mathematics  nästa  år  om 

resset finns att representera studenterna i institutionsrådet. int

§ 10 VALBEREDNING 
Valberedningens nomineringar  inför det kommande sektionsmötet skall vara anslagna senast 

29 april. Vi bestämde därför följande tider för valberedningen. 

Lördag: DP, F6. 
Söndag: Kärnstyret, Focumateriet. 
Må

§ 11

ndag: SNF, FARM. 

 ASPAR 
För DP ser det bra ut med aspar medan det för F6 ser ut att bli kris om inte fler visar intresse. 

Kärnstyret skall kolla över vad som åligger  föreningarna  för att se om deras arbetsbörda kan 

nskas och därmed öka intresset för att gå med i dem. mi

§ 12 KONTRAKTET 
Kontraktsutkastet har varit ute på  remiss hos alla kommittéerna och  synpunkterna  togs upp 

här.  Efter  en  lång  diskussion  omvandlades  kontraktet  till  ett  policydokument  samtidigt  som 

punkten som stötande sånger togs bort. Det bestämdes att det nya förslaget skulle skickas ut 

på en ny remiss och att det hela sedan skulle tas upp på ett Stormöte. 
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§ 13 F

  3 

YLLNADSVAL SPIDERA 
Viktor Griph ville bli fyllnads val till Spidera och då han tidigare varit med och det fortfarande 

fanns plats kvar valdes han in. Beslutet skall sedan fastställas på nästa sektionsmöte. 

Bes

§

lut: Att fyllnadsvälja Viktor Griph till Spidera. 

 14 E.ON AFFISCHER 
Hiller har pratat med Våge, AO  i KS, och kommit fram till att vi  inte får riva ner affischer som 

er varken  F‐huset eller på Focus. sitt  i

§ 15 OMSITS 
Vi bestämmer att omsitsen skall gå av stapeln klockan 1900 lördag i läsvecka 6. Hiller skall leta 

tan med alla gamla styren. fram lis

§ 16 NU 
Viktor Granbom, vSO, har varit på ett möte med Tillståndsmyndigheten och de har tillsammans 

ivit ihop ett tolkningsdokument som skall hjälpa till att tolka alkohollagen. skr

§ 17 NÄSTA MÖTE 
Näs

§

ta möte hålls torsdagen den 17 april. 

 18 MÖTET AVSLUTAS 
Mötet avslutades. 

Johan Hillergren  Jakob Andersson 
Ordförande  Sekreterare 
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